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Nieuwsbrief 31 oktober 2022 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 
In welk land wil ik wonen? 
Die vraag komt de laatste tijd steeds vaker bij mij 
op. Bijvoorbeeld wanneer er eindeloos doorgepraat 
wordt in de media en talkshows over het volgende 
schandaal dat veroorzaakt is door politiek 
onvermogen en niet wordt bijgedragen aan 
oplossingen om de samenleving te verbeteren. 
Maar ook als ik lees over het onvermogen om 
afspraken te maken over een nette en humane 
opvang van vluchtelingen en statushouders. 
Waarom lukt het bij de opvang van de Oekraïense 
vluchtelingen wel en bij vluchtelingen uit andere 
landen niet?   

 
Opvang 

Natuurlijk is de opvang van vluchtelingen een grote 
uitdaging. Het gaat niet alleen om opvangplekken, 
maar ook om taalonderwijs, scholing, en 
(voorbereiden op) werk etc. en dat in onze 
maatschappij met een gebrek aan woningen en een 
tekort aan personeel. Je kunt het ook omdraaien. 
Die maatschappelijke uitdaging aangaan is nodig, 
want uiteindelijk kunnen we geintegreerde, legitieme 
vluchtelingen goed gebruiken als verrijking van ons 
land en als collega’s in de zorg, onderwijs of andere 
banen.  
Gelukkig zijn er gemeenten zoals Haarlem die 

volledig meewerken aan de opvang van vluchtelingen. In Heemstede liet het PvdA-raadslid 
Celmo Vidal Queta in een Commissievergadering over de plaatsing van statushouders zien 
dat “Het gaat om mensen als ik” (Haarlems Dagblad 19 oktober j.l.). Door zijn verhaal, zelf 
vluchteling uit Angola, veranderen de cijfers in mensen van vlees en bloed. En mij terug bij 
de vraag: ik welk land wil ik leven?  Een vraag die ik in het politieke debat zeer mis. 
Daardoor verdwalen we vaak in debatten over incidenten en dagkoersen. Het grote plaatje 
ontbreekt. Dus daag ik eenieder uit om deze vraag eens te stellen. Om je gedachten meer te 
onderbouwen, kan het boek van Minouche Shafic: ‘Samen, een nieuw sociaal contract voor 
de 21e eeuw’ ter inspiratie dienen. 
 
 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland 
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Bibliotheek 
Op 14 oktober waren we op werkbezoek bij de 
bibliotheek in Schalkwijk. Winston Brandon, de 
Community Builder van de bieb, heeft ons 
gepassioneerd uitgelegd hoe de bibliotheek 
centraal staat in de wijk. Centraal blijft staan: 
aanmoedigen tot lezen. Maar we raakte 
geïnspireerd door de vele verhalen waar de 
bieb het podium voor is. Lees het verslag over 
ons werkbezoek.  
 
Begroting 

 
 
Begin november wordt in de Haarlemse 
gemeenteraad de jaarlijkse begroting 
besproken. De hoge inflatie en energielasten 
zorgen voor een extra uitdaging. PvdA-
wethouder Floor Ruduner is tevreden over de 
Haarlemse begroting, Luister hier een podcast 
met Floor over de begroting door Haarlem 105.  

 
Prinses Beatrixplein 
In de stad wordt het Prinses Beatrixplein 
vernieuwd. De ontwikkeling gaat zorgen voor 
een gemengd gebied met zo’n 570 nieuwe 
woningen (waarvan 40% sociale huur en 40% 
middelduur), een nieuwe winkelcentrum en tal 
van voorzieningen. Er komt een nieuw gebouw 
voor de Internationale Taalklas, een nieuwe 
sportzaal en een huis van de wijk. Raadslid 
Dion Heinis heeft zich ingezet om te 
onderzoeken of aan de bestaande 
portiekgebouwen extra sociale woningen 
kunnen worden toegevoegd. In dit artikel schrijft 
Dion daar over.   
 
Debatcentrum de Pletterij is begonnen met een 
interviewreeks met nieuwe raadsleden. In 
oktober (in september Martin Abassi) werd ons 
raadslid Erica Bastaans geïnterviewd over hun 
motivaties en ambities met de stad. De 
interviews zijn terug te kijken via onze website.  
 
 
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 

 

Even bijpraten 

    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
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    Heemstede                            
Zandvoort 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Agenda en opro 
 

Begroting 
Zoals bekend is de financiële situatie in 
Bloemendaal niet al te rooskleurig. Het college 
stelt voor om extra kosten te dekken door 
verhoging van de OZB. Bloemendaal heeft al 
de hoogste woonlasten van Nederland en ook 
tegen het licht van de forse stijging van de 
kosten voor levensonderhoud (energie, 
inflatie), heeft de PvdA initiatief genomen tot 
een amendement om de OZB verhoging tot 
een minimum te beperken. In plaats daarvan 
kunnen de toeristenbelasting en de 
parkeertarieven in Bloemendaal aan Zee 
omhoog.  
 
Verder worden er goede stappen gezet vanuit 
de portefeuilles wonen en sociaal domein waar 
wij verantwoordelijk voor zijn. Het woonplan 
heeft de titel ‘versnellen, versnellen, 
versnellen’ waarmee maar gezegd wil worden 
dat er grote haast gemaakt gaat worden met 
realisatie van sociale huurwoningen. We zijn 
op zoek naar locaties, waaronder ook 
sloop/nieuwbouw, om daar meer betaalbare 
woningen te realiseren. We zijn weer in goed 
overleg met de corporaties, met wie de relatie 
enigszins verstoord was geraakt. Speerpunt 
gaat ook seniorenwoningen worden.  
 
We zien hier ook een belangrijke relatie met 
het sociaal domein. Bloemendaal heeft te 
maken met behoorlijke kostenoverschrijdingen, 
die voor een niet onbelangrijk deel veroorzaakt  
worden door uitgaven aan voorzieningen om 
ouderen in eigenlijk ongeschikte huizen  te 
kunnen laten wonen (WMO). Het mes kan dus 
aan 2 kanten snijden als we meer woningen 
voor ouderen bouwen. 
 
Het debat over de gemeentelijke muziekschool 
is ook weer opgepakt. Hoe dan ook zullen wij 
er op toezien dat de Muziekschool haar 
belangrijke functie in de samenleving en 
culturele opvoeding van jongeren behoudt. 
 
Tenslotte zijn we blij met het plan van aanpak 
Energie armoede. Samen met een ruimhartige 
energietoeslag helpen we zo onze inwoners 
‘de winter door’. 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 
 
 
 
 

https://haarlem.pvda.nl/nieuws/werkbezoek-bibliotheek-schalkwijk/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/werkbezoek-bibliotheek-schalkwijk/
https://haarlem105.nl/floor-roduner-pvda-is-tevreden-over-de-haarlemse-begroting-al-was-het-soms-even-puzzelen/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/volgende-stap-in-ontwikkeling-beatrixplein-en-optopmotie/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/volgende-stap-in-ontwikkeling-beatrixplein-en-optopmotie/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/interview-erica-bastiaans/
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
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Heemstede      Zandvoort 
 
 

 
 
 
  

Zeepkisten debat: 
Op 1 oktober vond er een tweede zeepkist 
debat plaats. Alle Heemsteedse politieke 
partijen waren aanwezig. Honderd dagen na 
de installatie van het nieuwe college 
kregen de coalitiepartijen VVD, CDA, D66 en 
PVDA, aangevuld door GroenLinks en HBB 
de kans om hun ambities vanaf de 6 kratjes 
naar voren te brengen. Onderwerpen die o.a. 
ter krat kwamen waren: de energieprijzen, 
woningbouw, opvang van vluchtelingen en 
statushouders, verkeersveiligheid. De PvdA 
zag het debat als een mooie toevoeging aan 
een continue campagne voering, een 
uitstekende gelegenheid om een stevig 
sociaal geluid te laten horen.   
 

Huisvesting 
De Commissie Samenleving besprak op 11 
oktober het raadsbesluit (semi) permanente 
huisvesting statushouders en Oekraïense 
vluchtelingen met een urgente 
woonbehoefte. Heemstede heeft voor de 
opvang van statushouders en Oekraïense 
vluchtelingen 30 (tijdelijke) noodwoningen en 
5 huiskamerunits aangekocht. Dit betekent 
dat de woningen respectievelijk eind april 
2023 en juni 2023 verwijderd moeten worden 
van deze locaties. Dit samen met de 
verhoogde taakstelling verhoogt de urgentie 
op dit onderwerp. Het college stelde drie 
voorkeur locaties voor en dit zorgde voor een 
volle publieke tribune met verontruste 
bewoners. De PvdA-fractie riep op tot 
solidariteit met de statushouders en 
vluchtelingen. Het statement van Celmo Vidal 
Queta kreeg de zaal stil en kon op applaus 
van de mede raadsleden rekenen.  

 

 
 
Het Haarlems Dagblad plaatste vervolgens 
een mooi interview met Celmo: Celmo 

 
Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

Volle agenda 
De maand oktober stond deze keer in het 
teken van de nieuwe WOO,  begrotingen, de 
najaarsnota en het programmabegroting 2023-
2027. 

 
Wet Open Overheid 
 

 
 
Voor wat betreft WOO heeft de PvdA haar 
zorgen geuit omdat in Zandvoort vaak al niet 
de WOB regels werden gehaald. Wij hebben 
ook gevraagd hoe wij worden geïnformeerd in 
de toekomst. Middels een raadsinformatie brief 
zijn wij geïnformeerd. In de raadsvergadering 
zijn hierop nog vragen gesteld en heeft de 
wethouder ons toegezegd om de stand van 
zaken tussentijds door te geven en hoe we het 
in de verslaglegging beter kunnen 
verantwoorden.  

 
Najaarsnota 
De najaarsnota zijn wij blij mee, behoedzaam 
begroot, niet alles uitgegeven en een 
meevaller van het rijk.  
 

Huisvesting Oekraieners 
Wij zijn bijzonder trots hoe snel de huisvesting 
voor de Oekraïners tot stand is gebracht.  
 

Eindelijk buurtbudgetten 
Hiernaast zijn wij blij dat buurten zelf 
buurtbudgetten kunnen gaan besteden zoals 
wij enige begrotingen geleden in een motie 
hebben aangedragen. 
 
Programmabegroting 
In de vergadering was er een eerste aanzet 
voor de programmabegroting. Voor deze 
vergadering zijn we van plan meerdere moties 
in te dienen en een amendement. In een 
volgende nieuwsbrief kunnen wij meer over de 
uitkomst van deze zaken vertellen. 
 

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 

https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20221018_57385026
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Agenda en oproepen 
 
De Groene Stadmakers 

De Groene Stadmakers zijn actief in de 
Haarlemse Klimaatweek.  Zij organiseren 
een informatie avond, samen met de 
Pletterij, over klimaatadaptatie op 1 
november (20.00 uur) in de Pletterij. 
Haarlem heeft de dubieuze eer de meeste 
versteede stad van Nederland te zijn. Wat 
kunnen we zelf doen om meer groen in 
onze wijken te krijgen? Aanmelden via 
Groene Stadmakers 
 

 
Debat Haarlems Groenbeleidsplan 
De eerste week van november vindt in heel Nederland de Nationale klimaatweek plaats. Op 
2 november zal in de Pletterij een debat plaatsvinden over het Haarlemse Groenbeleidsplan. 
Een gesprek tussen Haarlemse gemeenteraadsleden en aanwezigen. Zie Groenbeleidsplan 

 
We gaan weer de buurten in. Doe mee.  
De buurtbezoeken zijn onderdeel van onze permanente campagne: we gaan niet alleen in 
verkiezingstijd de buurt in, maar juist ook daarbuiten! Met als doel de politiek meer te 
verbinden met de bewoners. Op 5 november starten we in de Boerhave wijk, verzamelen 
14.00 bij de Lidl, professor Donderslaan 1. Op 26 november volgt de Planetenwijk, 
verzamelen 14.00 uur bij de Dekamarkt, Rijksstraatweg 283. Bij beide buurtbezoeken vertelt 
een Raadslid wat de plannen voor de buurt zijn.  
 

Haarfijn debat Ontwikkelingen in Iran 
 
22 november vindt er in de Pletterij een debat plaats 
over de jongste ontwikkelingen in Iran en hoe we 
solidariteit kunnen betuigen. Met onder meer Matin 
Abassi.  
 

 
 
 

 

https://www.pletterij.nl/event/01-nov-22-stadmakersdebat-klimaatadaptatie/
https://www.pletterij.nl/event/02-nov-22-groenbeleidsplan-haarlem-in-uitvoering-externe-organisator/
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Burgerberaden: next level democratie? 
Burgerberaden staan vol in de belangstelling. Volt 
Kennemerland organiseert een bijeenkomst waar 
wordt ingegaan op de voor- en nadelen van een 
burgerberaad en de vereisten waaraan 
burgerberaden moeten voldoen om effectief te zijn. 
Evelien Tonkens, hoogleraar Burgerschap en 
Humanistiek, zal het onderwerp benaderen vooral 
vanuit de theorie, met aansprekende voorbeelden 
uit het buitenland. Reint Jan Renes, lector 
Psychologie voor een Duurzame Stad, bespreekt de 
lessen die kunnen worden getrokken uit de praktijk 

in onder meer Amsterdam en Den Haag. 
Vertegenwoordigers van de gemeenteraad Haarlem gaan in op de stand van zaken bij de 
voorbereiding van hun eigen burgerberaad. Er is volop ruimte voor vragen en discussie. De 
avond wordt dindag 29 november georganiseerd in de Basecamp, Energieplein 74, 2031 TC 
Haarlem. Aanvang 20.00 uur, inloop 19.30 uur. Beperkte plekken dus geef je hier snel op. 
Deelname is gratis.  
 

Housing First 
Save the date: op 6 december organiseren de PvdA Haarlem en de Actiepartij de 
avond  ''Think Housing First'' in de Pletterij met in het programma onder andere HVO 
Querido en deWoonoproer. Huisvesting wordt de kern van de vernieuwde aanpak van dak- 
en thuisloosheid in Haarlem. In 2023 stelt de stad een actieplan Housing First op om een 
kanteling te veroorzaken. De tijd tot dan laten we niet onbenut. De PvdA en Actiepartij 
nodigen je uit voor een avond over hoe Housing First er in Haarlem uit kan zien. We gaan 
met experts, ervaringsdeskundigen, professionals en andere geïnteresseerden in gesprek 
over hoe Housing First dé Haarlemse werkwijze kan worden. En we gaan in gesprek over op 

welke termijn de stad dakloosheid moet 
halveren en oplossen. 
 
Wat is Housing First? 
De Housing First-methodiek is opgebouwd 
uit acht principes. Naast deze spelregels is 
er ruimte voor out of the box ideeën. 
Housing First is visierijk en regelarm en 
daardoor succesvol in zijn eenvoud. Heb je 
tips of wil je meedenken, neem dan contact 
op met Dion Heinis 

dheinis.pvda@haarlem.nl  

Tickets zijn gratis en te reserveren via de Pletterij: Housing First  
 

https://www.eventbrite.com/e/tickets-burgerberaden-next-level-democratie-445885695117
https://housingfirstnederland.nl/handreikingwoningcorporaties/de-principes-van-housing-first/
mailto:dheinis.pvda@haarlem.nl
https://www.pletterij.nl/event/06-dec-22-think-housing-first-pvda-en-actiepartij-externe-organisator/
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Politieke Cafés in 2023 
Het bestuur heeft besloten in 2023 weer te 
beginnen met maandelijkse Politieke 
Cafés in het Clubhuis, Truus 
Oversteegenstraat 169 in Haarlem.  

In de eerste maanden zullen de 
bijeenkomsten in het teken staan van de 
aankomende Provinciale Staten 
verkiezingen en de Waterschap 
verkiezingen. Nader berichten volgen in 
deze nieuwsbrief. 
 

 
Het bestuur vraagt zich af of leden ook geïnteresseerd zijn om bijeen te komen in het 
Clubhuis zonder dat er een actueel onderwerp is of een spreker, dus gewoon om bij te 
praten over politieke onderwerpen zonder agenda. Laat van je horen aan 
andre@broekmanshimself.nl. 
 
 

 

Oproep deelnemers werkgroep “Sociaal beleid”. 
 
Binnen de PvdA Zuid Kennemerland is al 
geruime tijd een werkgroep “Sociaal Beleid” 
actief. De werkgroep adviseert de meest 
betrokken raadsleden bij de beoordeling van 
beleidsvoorstellen die op dit terrein ontwikkeld 
worden. Ook worden op eigen initiatief (nieuwe) 
thema’s geagendeerd die van groot belang zijn 
voor het sociale gezicht van de PvdA. In het 
verleden is daarbij o.a veel aandacht geweest 
voor de oprichting en het functioneren van 
Sociale Wijkteams, de opvang van 

vluchtelingen in de regio, de verbetering van de organisatie van de Jeugdzorg en de 
Gezondheidszorg. De werkgroep heeft zich ook ingezet voor de voorbereiding van het 
verkiezingsprogramma van de PvdA op dit brede terrein. 
 
De werkgroep komt als regel eenmaal per maand bijeen. De meest betrokken raadsleden 
informeren daarbij de deelnemers van de werkgroep over actuele thema’s die in de 
gemeenteraad spelen.  Vervolgens worden eigen initiatieven van de deelnemers in de 
werkgroep besproken.  
De volgende bijeenkomst is op dinsdag 15 november 20.00 uur in het Clubhuis van de PvdA. 
Thema o.a. : De begroting Sociaal Beleid van de gemeente Haarlem. 
Onlangs hebben enkele deelnemers om verschillende redenen de werkgroep verlaten Bij 
deze doen wij een oproep aan potentieel geïnteresseerde leden om met ons contact op te 
nemen. Kennis en ervaring op dit terrein zijn zeer welkom. 
Ronald Schreuder, voorzitter 
Tel: 06-17232503. Email: r.schreuder@planet.nl 

 

 

 

mailto:andre@broekmanshimself.nl
mailto:r.schreuder@planet.nl
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Noteer alvast de volgende data in de agenda: 
 

5 en 26 november bezoeken we  respectievelijk 
Boerhavewijk en de Planetenwijk.  
 
5 november 14.00 uur verzamelen bij de Lidl, Professor 
Donderslaan 1. 
 
26 november 14.00 uur verzamelen bij de Dekamarkt, 
Rijksstraatweg 283. 

 
Algemene Ledenvergadering woensdag 30 

november De volgende onderwerpen komen o.a. aan de 
orde: werkplan 2022-2024 en de begroting 2023. Locatie 
Wijkcentrum de Ringvaart, Floris van Adrichemlaan 98, 
Haarlem. 
 
Een uitnodiging met stukken volgt. 
Adnan Tekin, voorzitter van de MBO-raad, zal een 
inleiding geven over de uitdagingen van het MBO-
onderwijs in deze tijd.  

 

        

zondag 12 februari 15:00-17:00 uur  
locatie: Clubhuis PvdA, Truus Oversteegenstraat 169 
 

Boekenclub:  
Welk boek/artikel we onder de loep nemen wordt in een 
volgende nieuwsbrief bekend gemaakt.  
 
 

 
Terugblikken 1: Abortusstrijd 
Op 26 oktober vond in Debatcentrum De Pletterij een bijeenkomst plaats over de 
abortusstrijd (terugkijken Abortusstrijd). De aanleiding voor deze bespreking zijn de 
luidruchtige en intimiderende demonstraties van een groep witte Amerikaanse mannen bij 
Bloemenhove.  
De betreffende demonstratie toont dat de internationale verrechtsing en de internationale 
afbraak van vrouwenrechten zo wel erg dichtbij komt. Toegang tot abortus mag dan geregeld 
zijn in Nederland, we kunnen er niet van uit gaan dat dit vanzelf zo blijft. Ook in Nederland is 
de anti-abortuslobby groot en luid aanwezig. De zo zwaarbevochten abortuswet staat 
plotseling weer ter discussie. Het conservatieve geluid krijgt meer ruimte in de Nederlandse 
media.  
Sprekers tijdens de bijeenkomst waren Anouk Asser van het Collectief Vrije Keuze, Femke 
van Straaten van de Bloemenhove kliniek,  Lilianne Ploumen oprichter van She Decides en 
Marissa Buur van het bestuur van de Rooie Vrouwen. 
 
Tijdens de bijeenkomst is veel informatie gedeeld.  Lilianne verwees naar onderstaande 
onderzoeken en websites:  

https://www.youtube.com/watch?v=NWk8s7Mz_0g
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• Het onderzoek van Neil Datta: Tip of the Iceberg Datta 

• Het artikel uit de Volkskrant: Prolife 

• Een onderzoek van de Groene over Nederland: Groene 

• De website van AVA met informatie over de demonstratie: Pak de Macht x Ava - Ava 

(Ava) 

Er werd door sprekers en de belangstellenden in de zaal benadrukt dat we niet op onze 
lauweren kunnen rusten. De anti-abortuslobby is een kleine groep maar ze maken veel 
lawaai, zijn intimiderend en beschikken over groot geld. Beschikken over eigen lijf is een 
mensenrecht, waar we moeite voor moeten blijven doen.  

 
Wat kunnen we doen: 

- Zorgen dat er landelijk beleid komt voor een veilige toegang tot abortusklinieken. 

Spreek de landelijke politiek aan en zorg dat er rondom de abortusklinieken gelijk 

beleid is. 

- Deel de kennis, geef goede informatie over abortus. Doorbreek het taboe op abortus. 

Geef informatie over de mogelijkheid gebruik te maken van abortusbuddies. Abortus 

redt levens.  

- Geef lezingen, timmer aan de weg, publiceer, laat je horen. Noem je zelf feminist. 

- Ziekenhuizen zouden ook op sociale indicatie een abortus uit moeten kunnen voeren. 

- Abortus dient ook voor ongedocumenteerden te worden vergoed. 

- Anticonceptie moet gratis worden ook voor mensen die ouder zijn dan 18 jaar.  

- Onderteken het burgerinitiatief van het Humanistisch Verbond en BNN Vara om 

artikel 296 te schrappen en Abortus uit het strafrecht te halen Burgerinitiatief. 

- Doe mee met de demonstratie op 12 november van AVAhelpt en/of steun ze 

financieel Doneren 

- Volg het VVR congres van de Vereniging Vrouw en Recht over juridische 

perspectieven op abortuskwesties op 10 november in Utrecht en/of steun ze 

financieel. 

 

Terugblikken 2: Eerste bijeenkomst GL en PvdA 
Woensdag 26 oktober kwamen leden van GL en PvdA in Zuid-Kennemerland voor het eerst 
samen om elkaar beter te leren kennen. Ruim 50 leden waren aanwezig, ongeveer gelijk 
verdeeld over de partijen. Het was een geanimeerde bijeenkomst. De aanwezigen 
stimuleerden de besturen om concrete stappen te zetten om de samenwerking te 
intensiveren. Een groot aantal suggesties werden gedaan zoals het houden van 
gezamenlijke politieke cafés, gezamenlijk campagne voeren voor de Provinciale Staten 
verkiezingen, gezamenlijk de jeugd aan te spreken. (foto’s Diana van Loenen en Timo 
Haver) 

 
 
 
 
 
 

 

https://www.epfweb.org/node/837
https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/pro-life-heeft-de-wind-mee-de-macht-van-de-anti-abortusbeweging-wordt-steeds-groter~beb61df0/?utm_source=link&utm_medium=app&utm_campaign=shared%20content&utm_content=free
https://www.groene.nl/artikel/voor-ons-en-natuurlijk-dankzij-de-here-god
https://avahelpt.nl/
https://www.bnnvara.nl/abortusisgeenmisdaad/artikelen/burgerinitiatief
https://avahelpt.nl/doneren/
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Overige informatie 
 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 

promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 
link.  

Het bedrag staat op € 10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

